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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Nemzet i
Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Miért magyarázkodik a Kormány ahelyett, hogy végre meghozná a szüksége s
döntéseket, egyúttal miért használja fel a bürokrácia mindenfajta háttérdeket elfed ő
álarcát a Gönyűi kikötőben rejlő, a nemzetgazdaság fellendülését el ősegítő lehetőségek
kiaknázása helyett? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2011 . november 8. napján kelt, K/4773/1 irományszámú, a Gönyűi kikötő témakörében kel t
írásbeli kérdésemre adott válaszában foglaltakkal kapcsolatosan az alábbiakban
megfogalmazott kérdések tényszer ű megválaszolásának vonatkozásában kérném Önt ő l a
térségben élő emberek nevében szíves segítségét :

1. A kikötőt működtető társaság létrehozásához a kiköt ő kezelőjének mely

szervek hozzájárulására, engedélyére vagy egyetértő nyilatkozatára lett voln a

szüksége, a kezelő rendelkezett-e ezekkel, illetve –amennyiben saját
hatáskörben nem dönthetett a létrehozásáról- kezdeményezte-e az illetéke s

szerveknél ezen társaság létrehozását ?

2. A kikötőbe való betelepüléshez jelenleg és az elmúlt három évben milye n

szervek közreműködésére, jóváhagyására volt szükség? Kérem, hogy az ezzel



kapcsolatos eljárásrendről tájékoztatni szíveskedjenek (pl . milyen konkrét

lépések történtek, mely szervek részéről) !

3. A kikötő kezelője miért nem tudta hasznosítani a kiépült vasúti kapcsolatot, mi

kellett volna ehhez?

Egyúttal megjegyezném, hogy felháborító az az érvelés, hogy a magyar gazdák azért ne m
használják a kikötőt, mert a hazai felvásárlási alacsonyak, így terményeiket külföldö n

kénytelenek értékesíteni . Az alacsony felvásárlási ár nem a magyar gazdák hibája, hanem az

Önök által folytatott, a vidéket teljesen kivéreztető gazdaságpolitika eredménye . Másrészt az

itteni gazdák is szívesen használnák az intermodális kiköt ő előnyeit, ha elfogadható áron

lenne számukra elérhető a szolgáltatás .
Tájékoztatom Miniszter Urat, hogy információim szerint nem a komáromi kikötő érdekeltségi

köre az akadályozó tényez ő .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . december 9 .

Tisztelettel :
)

Magyar Zoltán
Jobbik
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